
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 24/9/2024

Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Αναγκαιότητα κατασκευής πλήρους αρδευτικού δικτύου στη Νέα
Μεσήμβρια του νομού Θεσσαλονίκης»

Κύριε Υπουργέ,

Η περιοχή της Νέας Μεσήμβριας, ανήκουσας στον Δήμο Χαλκηδόνος του νομού
Θεσσαλονίκης είναι γνωστή για τα εξαιρετικής ποιότητας σταφύλια και τις διάφορες
ποικιλίες παραγομένων οίνων, οι οποίοι λόγω της εγνωσμένης ποιότητάς τους είναι και
εξαγώγιμοι. Οι αμπελώνες της όμως εκτάσεως 4.500 στρ. χρήζουν αρδευτικού δικτύου,
με στόχο το πότισμά τους δια της μεθόδου της στάγδην αρδεύσεως.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Τι προτίθεσθε να πράξετε για το αρδευτικό δίκτυο της Νέας Μεσήμβριας του νομού
Θεσσαλονίκης;

Ο ερωτών Βουλευτής
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